
            
 
Kontrollutvalgets uttalelse til innmeldte saker til årsmøtet i Abildsø tennisklubb 19.05.2021 
 
 
Kontrollutvalget er forelagt innmeldt sak fra Anleggskomiteen 05.05.21 om utbedring av to av 
klubbens tennisbaner med kunstdekke. Utvalget har følgende uttalelse: 
 
Kontrollutvalget mener at en investering i oppgradering av anlegget er påkrevet.  
Vi anser at en slik investering som beskrevet i forelagt forslag til budsjett er innenfor de økonomiske 
rammene til Abildsø Tennisklubb. Kontrollutvalget anmoder dog styret om å utvise forsiktighet i bruk 
av klubbens oppsparte midler. 
 
Kontrollutvalget mener det er opp til årsmøtet å avgjøre om klubbens midler skal brukes til dette 
formålet, og om det ønsker å gi styret fullmakt til å gjennomføre utbedringene. 
 
 
 
 
Abildsø 12.05.2021 
 
På vegne av Kontrollutvalget ATK      
 
 
 
______________________________________   
Enrica Berg Yndestad 
 


